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Drift 21, kamer 1.06 

3512 BR Utrecht 

(030) 2536449 

IBAN NL39 INGB 0005 3603 14 

info@uhsk.nl 

http://www.uhsk.nl 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering 8 september 2015, aanvang 19:00 uur. Locatie: 

Sweelinckzaal 

  

Aanwezigen: Pim Sierink, Thomas van Gaalen, Nina van der Bent, Thomas Markhorst, Bram 

Benthem, Irene Schakelaar, Thomas Postma, Hannah Joosse, Jeffrey Ducaat, Manon van de 

Schootbrugge, Bas Lans, Timo Houtekamer, Pepijn Doornenbal, Joost Le Blansch, Wouter Van 

Steenberge, Sven Rouschop, Ivo Verhoef, Lieke Pieters, Eef Brands, Loes van Bergen, Esther Martens, 

Roos Feskens, Felix Bosch, Marwa Gohar, Date Pijlman, Floris de Hart, Myrthe van Niekerk, Richard 

Kempen, Lars op de Laak, Nick Oosterwijk, Jori Veenman, Pieter-Jan Sterenborg, Lara Boon, Nina 

Bazan, Luc Bressers, Castor van Dillen, Omar Bugter, Daniel van Beek, Luuk van den Boomen, 

Veerle van Dijke, Arthur van ‘t Spijker, Jorrit Steehouder, Engelina Kuiken, Martijn Kool, Joost 

Vinke, Michiel Lemmers, Wouter Le Febre, Maartje Pols, Joris Folkerts, Tommy Grijspaardt, Timo 

Quint, Lenna Lammertink, Juul Dresen, Mart Teunissen, Lex van Rens, Wouter Keeris, Hans 

Meulendijks (notulist), Yvonne van Laarhoven (voorzitter), Sander Mulder, Jesse Geurts, Gerben 

Hospers, Mayte Beekman, Jona de Jong, Luke de Bruijn, Emma Broekman. (65 aanwezigen) 

 

 

1) Opening 

 

Yvonne opent de vergadering om 19:02 

 

2) Vaststellen Agenda 

 

Yvonne: Dames en heren, goedenavond, welkom op de ALV. Allereerst wil ik de agenda 

vaststellen. We beginnen met het bespreken van de notulen van 16 juni, daarna volgen 

mededelingen van het bestuur. Vervolgens komt de eindbespreking van ons beleidsplan, 

waarna Wouter de eindbespreking van onze begroting zal doen. Hierna zal het 90ste 

kandidaatsbestuur hun beleidsplan en daarna hun begroting presenteren, dan volgt de 

stemming waarna de pauze zal zijn. Na de pauze volgt de uitslag en een eventuele 

benoeming van het nieuwe bestuur. Als het goed is, komt daarna dus de décharge van het 

89ste bestuur. Uiteindelijk zal er over de nieuw senaat en kascommissie gestemd worden, en 

komen we aan bij de w.v.t.t.k, de rondvraag en uiteindelijk de afsluiting. 

 

Joost L.B.: Je zegt nu eindbespreking, maar Wouter komt toch nog wel terug met de 

definitieve versie van de begroting? 

 

Yvonne: Ja. Verder nog vragen? 
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3) Bespreking notulen ALV, 16 juni 

 

Yvonne: Dan gaan we nu door met de bespreking van de notulen van 16 juni. Taal- en 

spelfouten kunnen naar info@uhsk.nl gemaild worden. Pagina 1…, pagina 2… 

 

Wouter L.F.: Hebben jullie al bericht van Studio Plakband? 

 

Yvonne: We hebben herhaaldelijk proberen te bellen, maar ze nemen niet op. We kunnen ze 

niet meer bereiken. Dit probleem is overgedragen aan mijn eventuele opvolger. Als het dan 

nog niet lukt, gaan we met zijn allen naar Groningen. Zijn er vragen over pagina 3…, pagina 

4..., Pagina 5…, pagina 6…, pagina 7…, pagina 8…, pagina 9…, 

 

Joost L.B.: Is al duidelijk wat het aantal nieuwe eerstejaars leden is? 

 

Yvonne: De UHSK heeft de nieuwe leden nog niet kunnen verwerken. 

 

PJ: Bij de Introductiecommissie hebben we in totaal 168 eerstejaars ingeschreven. 

 

Yvonne: Pagina 10… 

 

PJ: Hier staat een bedrag fout. Er staat hier dat ik 350 euro zei,  dit moet 425 euro zijn. 

 

Yvonne: Pagina 11…, pagina 12…, pagina 13…, pagina 14…, pagina 15…, pagina 16…, pagina 

17…, pagina 18…, pagina 19…, pagina 20…, pagina 21…, pagina 22…, pagina 23…, pagina 

24…, pagina 25…, pagina 26…, pagina 27… Oh, pagina 27 bestaat niet. Zijn er bezwaren tegen 

deze notulen? Dan zijn de notulen  middels deze hamerslag aangenomen. 

 

4) Mededeling van het bestuur 

 

 Voortgang SAC 

 

Yvonne: Wij zijn van de zomer bezig geweest met het samenstellen van de Raad van 

Toezicht. Jacco Pekelder en Saskia Stevens hebben toegezegd. De studentenleden worden 

door het 90ste gezocht. De mail voor eerstejaars om deel te nemen aan het SAC hangt in de 

lucht. Hij is al naar het secretariaat verstuurd, maar zij hebben op hun beurt nog niet 

gemaild. Een enthousiaste eerstejaars heeft zich wel al ingeschreven. Zijn er nog vragen? 

 

Jeffrey: Moet je lid zijn van de UHSK om aan het SAC deel te nemen? 

 

Yvonne: Ja. 

 

Jeffrey: Waarom mailen jullie dan alle geschiedenisstudenten via het secretariaat? 

 

Yvonne: De mailadressen van de eerstejaars waren nog niet verwerkt, maar we wilden de 

eerstejaars wel alvast uitnodigen voor het SAC. 
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Jorrit: Als het SAC-mailtje via het departement laat versturen, krijgen juist ook niet leden 

hem. 

 

Yvonne: Er staat ook in de mail dat alleen UHSK-leden deel kunnen nemen aan het SAC.  

 

5) Eindbespreking Beleidsplan 89e bestuur 

 

Yvonne: Het leek me zonde van jullie tijd om hetzelfde verhaal te vertellen als op de vorige 

ALV, aangezien er in de zomer eigenlijk weinig veranderd is ten opzichte van het 

beleidsplan. Daarom ga ik de eindbespreking nu aan de hand van een terugblik doen.  Als 

jullie vragen hebben over ons beleidsplan kunnen jullie die overigens wel altijd nog stellen. 

 

Laat ik er allereerst een aantal foto’s bij pakken. Zoals deze foto’s laten zien hebben we een 

divers en mooi jaar gehad. Wij zijn dan ook trots op alle commissies en hun prestaties.  De 

Aanzet heeft een mooi jubileumnummer uitgebracht en ook het bijbehorende 

jubileumsymposium was erg interessant. De Acquisitiecommissie heeft korting bij 

poolcentrum ‘t Hart binnengeharkt  en daar heb ik zelf ook veel profijt van gehad. Voor de 

Accie sprong de Zwarte Piste eruit, hoewel die avond na de Beurs eigenlijk voor mij een 

groot zwart gat is.  Ik hoop dat de Accie volgend jaar de koers zo doorzet en dan komt het 

wel goed. De Alumnicommissie heeft, hand in eigen boezem, dit jaar voor het eerst het 

student-alumnidiner georganiseerd. We vonden het erg leuk om met alumni uit 

verschillende bedrijfstakken over hun carrière te praten en het was een erg leerzame avond. 

Voor de Archiefcommissie hadden we veel plannen en de commissie heeft dit jaar ook veel 

goed werk verricht. Ze hebben archiefstukken via Facebook en de website openbaar 

gemaakt en veel  opruimwerk in de archiefkasten op de kamer verricht. De leukste editie van 

de Argus was mijns inziens die met het thema ‘Seks, Drugs en Rock ‘n’ Roll’. Het pittige 

onderwerp leverde erg leuke artikelen op. Ook dit jaar hoop ik op veel leuke stukken in de 

Argus. Ik hoorde dat er veel eerstejaars zich hebben aangemeld, dus dat belooft veel goeds. 

Dan de Beco. Jullie hebben ook dit jaar weer veel mooie posters gemaakt, maar ik hoop toch 

vooral dat ze later de Berlijn en Amelandposters weer herontdekken. Dat zijn echt pareltjes. 

De Carrièrecommissie heeft flink geëxperimenteerd met nieuwe activiteiten. De 

bedrijvenbezoeken waren erg leuk en ze hebben dit jaar de meeste nieuwe  aanmeldingen 

van alle commissies, dat zegt genoeg over hoe ze het vorig jaar gedaan hebben. Dan de 

Draco. Vooraf kon ik me niet helemaal voorstellen wat ze met Oscar Wilde wilden gaan doen. 

Maar, ik heb heel erg gelachen en het stuk was van een hoog niveau, net als de jurken die 

waren gemaakt door de commissie. De EJR startte dit jaar met de kameravonden en onder 

het motto ‘eten moet je toch’ sloeg deze enorm aan, want iedereen wilde erbij zijn. Ze zijn 

gaan zeilen en ook daar heb ik veel goede verhalen over gehoord. Dan komen we bij de 

Excursiecommissie. Ook dit jaar hebben we dankzij de Excom weer wat meer van de wereld 

gezien en bewezen dat we ons prima kunnen vermaken in het buitenland en op eilanden. 

Vooral die eerste avond in Polen is een avond die ik niet snel vergeet, mede omdat Hans 

genoeg foto’s van die avond heeft gemaakt. De feesten van de Feco waren dit jaar weer erg 

leuk, maar vooral het samen eten met de commissie op de kamer vond ik iedere keer erg 

gezellig. Een uitverkocht gala zegt over de Galacommissie wel genoeg. Succesverhaal. Ook de 

locatie, een boot, was heel bijzonder, al kon je er niet af als je dat wilde. De HMD dan. Ik vond 

zelf met name de lezing van professor Knittel erg interessant. Dit jaar was de zaal ook weer 

goed gevuld en de HMD blijft een activiteit waar wij als vereniging trots op mogen zijn. De 
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Historicie hebben deze week nog de Historische Kroegentocht georganiseerd. Het concept 

was al beproefd, maar om het de tweede keer te laten slagen is knap. De Muziekcommissie 

werkte samen met Hucbald voor een Klassiek Concert in de Willibrordkerk. Dit was een 

nieuwe activiteit en het werd een prachtige avond. De Ouco had weer een goed gevulde zaal 

voor een hele leuke ouderdag en met name de lunch bij Luden was dit jaar lekker luxe. De 

PolCa wilde naar andere zaken kijken dan alleen verkiezingen en dit lukte dit jaar goed. Het 

debat met de voorzitters van de jongerenpartijen vond ik zelf het leukst. Het was een hard 

debat, maar als iemand van de PVV meedoet dan krijg je dat. Dan de Symco, en wederom 

staat het woord uitverkocht centraal. Dit jaar hadden ze een actueel thema, terrorisme, en 

het was ook echt heel interessant. Dan de UBO. Ik ben tot dit jaar nog nooit met een UBO-

excursie mee geweest. Blij verrast was ik dan ook dit jaar. Zo was het dagje Den Bosch super, 

met rondvaart op de bootjes door de Diezen. We leken beetje op bejaarden, maar we hadden 

het ontzettend naar ons zin. Daarna zijn we nog bijna van de St. Jan geblazen, maar het was 

wel erg leuk. Ik wil jullie allemaal bedanken voor jullie bijdrage aan dit prachtige jaar! Heeft 

iemand nog vragen? Dan geef ik nu het woord aan Wouter. 

 

6) Eindbespreking financiën 89ste bestuur 

 

Wouter K.: De begroting van het afgelopen jaar dan, hij staat hier op het bord. Ik zal eerst 

naar de inkomsten gaan, die heb ik grotendeels in juni al besproken en zijn sinds die tijd 

bijna niet veranderd, dus zal ik er niet al te diep op ingaan. Aan de uitgavenkant ga ik wel 

zaken bespreken. De Feestcommissie, daar staat 603,28 euro in de min. Dit was in juni ook al 

in de min, maar helaas hebben we dat niet recht kunnen trekken. Het is besproken met het 

eventuele volgende bestuur, het is immers zonde dat er zoveel geld verloren gaat bij een 

commissie die meestal winst maakt. Dan de departementsreis. Die staat nu op 588 euro in de 

min, daar komen nog fondsen van binnen, dat wordt dus nog rechtgetrokken. Dit geldt ook 

voor de Excursiecommissie, al blijven zij uiteindelijk wel in de min. De commissiebedankdag 

staat op 609,80 euro in de min. Er was een enorme opkomst en daarom wilde niet te veel 

geld besparen. Het bedrag dat we begroot hadden was veel te weinig, dus hebben we 

besloten om in de min te eindigen om dan alsnog een leuke dag te kunnen organiseren. 

Zodoende hebben wij het grootste gedeelte van de post Onvoorzien daarin gestopt. De 

ledenpassen hebben we in een grotere oplage besteld, vandaar dat er daar 52 euro in de min 

staat. Dat was het, zijn er vragen? 

 

Arthur: Wat betreft de fondsen die nog niet binnen zijn, is dat dekkend? 

 

Wouter K.: Voor het grootste deel wel.  

 

Jeffrey: Wat is je prognose voor jullie begroting? 

 

Wouter K: Ik verwacht dat we rondom de 0 komen, tussen de 100 in de min of plus.  

 

7) Presentatie 90ste kandidaatsbestuur 

 
Date: Ik zal alleen een korte toelichting geven op de veranderingen van het beleidsplan ten 
opzichte van de afgelopen ALV, Marwa zal dit doen voor de begroting. Na Marwa’s 
presentatie kunnen jullie vragen stellen. 
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Op de vorige ALV hebben we het gehad over het openstellen van het commissiebonusbudget 
voor alle leden, waardoor het, het ‘bonusbudget’ wordt.  Zo willen wij, naast de commissies, 
een groter publiek bereiken bij de vereniging. We hebben erover nagedacht hoe we dit aan 
de man gaan brengen. Dit willen we doen door promotie, het plaatsen van stukjes op de 
website, facebook en in de nieuwsbrief, en door het ook op de stuurgroep te noemen. Ook 
kan je, als je een idee hebt het enthousiasme peilen op de stuurgroep.  
 
Een mooi bruggetje naar de stuurgroep. Van de zomer hebben we nagedacht over de 
invulling van de thema’s die we de stuurgroep wilden geven. We willen niet alleen serieuze 
thema’s, zoals het SAC en onderwijs behandelen, maar ook meer ludieke thema’s. Zo zouden 
we bijvoorbeeld een stuurgroep met een film kunnen organiseren. We beginnen de 
stuurgroep met een korte inleiding van de film en zullen dan, na het reguliere deel van de 
stuurgroep, de film vertonen.  We willen, naast deze thema’s, ook experimenteren met de 
vorm van de stuurgroep.  

 
Op de vorige ALV is gevraagd om meer toelichting van ons sponsorplan. Ons sponsorplan 
bestaat uit twee onderdelen. Ten eerste gaan we oude contracten her-evalueren, 
bijvoorbeeld van de truien, de Stadsgenoot, de leverancier van de boeken en de contracten 
met drukkers voor bladen Argus en Aanzet. Daarnaast willen we nieuwe contracten met 
bedrijven gaan regelen om meer inkomsten te genereren of korting voor leden te 
bewerkstelligen. Denk hierbij aan studiehulpbedrijven, advertentiebureaus, Oud Utrecht en 
over het algemeen, het midden- en kleinbedrijf. Om deze nieuwe contracten te realiseren is 
er een sponsorboekje opgesteld. Middels dit boekje kunnen we hopelijk meer contracten 
sluiten. Dan de Driehoek. Vorige keer hebben we het gehad over organisatorische 
wijzigingen binnen die Driehoek. In ons plan stapt de Acquisitiecommissie uit de Driehoek 
en gaat de Driehoek verder als het Arbeidsmarktoriëntatie Overleg. Een intensiever overleg 
tussen de Carrière- en de Alumnicommissie kan leiden tot een betere 
Arbeidsmarktoriëntatiedag. Verder willen we de pagina voor alumni op de website herzien. 
Dit is afhankelijk van Studio Plakband. We willen ook kijken naar de mogelijkheid om een 
coachnetwerk op te zetten. Alumni uit een bepaalde sector worden dan gekoppeld aan een 
student die interesse heeft in het vakgebied van de alumnus.  De alumnus kan de student 
helpen met solliciteren, het opstellen van een CV, et cetera.  Dan gaan we naar onderwijs. Het 
Departement is begonnen met een Engelstalige pilot. Een eerstejaarswerkgroep krijgt alle 
werkcolleges in het Engels. Om deze pilot te evalueren hebben we een persoon toegevoegd 
aan het klankbord. Daarnaast willen we de resultaten van het klankbord breder trekken. 
Eerst gaan we de vakken en pakketten evalueren met de klankborden. Vervolgens willen we 
met de uitkomsten van die evaluaties activiteiten organiseren waarin alle studenten mee 
kunnen praten over het onderwijs. Ook met de masterherziening willen we dit doen, deze 
gaan in 2016 van start. Zo willen we in gesprek met huidige masterstudenten en het 
Departement. Tenslotte willen we met de mensen die dit jaar hun scriptie gaan schrijven ook 
in gesprek middels een panel. 

 
Om het boekenfonds verder aan te vullen gaan we andere departementen en redacties van 
tijdschriften en kranten contacteren. Daarnaast willen we een inventaris maken van alle 
boeken die we hebben zodat we de leden kunnen laten zien wat voor boeken we in huis 
hebben. Op de vorige ALV heb ik beloofd dieper in te gaan op het lustrum. De 
Lustrumcommissie zal het grootste deel van het werk voor zijn rekening nemen, maar ook 
wij zullen bijdragen. Wij zelf willen een oud-besturendag organiseren. Daarnaast willen we 
dit jaar uitgebreid archiefonderzoek doen, zodat we een lezing kunnen geven over het 
verleden van de vereniging.  
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Marwa: Zoals Date zei ga ik in op de veranderingen ten opzichte van de ALV van juni in onze 
begroting. Aan de inkomstenkant is niks veranderd, dus ik ga door naar de uitgavekant.  Ik 
begin met de Aanzet. In juni hadden we 2150 euro begroot, maar we hebben nog een keer 
goed naar het financiële overzicht gekeken en met de redactie gepraat en besloten om er nog 
50 euro vanaf te halen. In totaal wordt er 200 euro bezuinigd. De volgende verandering zien 
we bij de Alumnicommissie. Er waren op de vorige ALV geluiden dat activiteiten als het 
Alumnidiner niet meer konden worden georganiseerd met een budget van 400 euro. Daarom 
hebben wij besloten om de bezuiniging op die commissie ongedaan te maken. Voor de 
Galacommissie hadden we eerst 1300 euro begroot. Naar aanleiding van de vorige ALV en de 
discussie van toen hebben wij toch besloten om het budget verder te verlagen. Ook 
afgelopen jaren speelde deze discussie al en uiteindelijk besloten wij om 200 euro eraf te 
halen, in plaats van de eerder geopperde 100 euro. Over de PolCa is ook veel gezegd op de 
laatste ALV. Zij gaven aan dat hun budget bijna helemaal naar het debat gaat en dat zij deze 
activiteit maar met moeite zouden kunnen organiseren met het nieuwe budget. Hierover 
hebben wij nagedacht en zodoende zal de PolCa 450 in plaats van 400 euro krijgen. Zijn er 
nog vragen? 
 
PJ: Ik vind het goed dat je de veranderingen aanstipt, maar ik heb de vorige keer ook de 
bestuurskleding en het feit dat de vereniging hier aan bijdraagt aangekaart. Naar mijn 
mening waren er aardig wat instemmende geluiden over een eventuele bezuiniging hierop. 
Waarom hebben jullie dit niet aangepast? 
 
Marwa: Wij zien de huidige bijdrage van de vereniging aan de bestuurskleding als een soort 
tegemoetkoming voor de tijd en moeite die wij in de vereniging stoppen. We betalen 
collegegeld, deels zodat we een bestuursbeurs krijgen, maar we kunnen niet alle vakken 
volgen. Daarnaast zorgt dit pak ook voor een betere uitstraling waardoor we de vereniging 
positiever kunnen representeren. 
 
PJ: Jammer, maar je punt is duidelijk. 
 
Jorrit: De argumenten die je aandraagt zijn van alle jaren. Wat wel nieuw is, is dat jullie als 
vereniging veel meer bestuursbeurzen krijgen. 
 
Marwa: Daar staat tegenover dat de studiefinanciering wegvalt.  
 
Jorrit: Daar hebben jullie toch geen recht meer op? 
 
Marwa: Jawel. Deze is door bezuinigingen die met terugwerkende kracht zijn ingevoerd 
verdwenen. 
 
Joost L.B.: Ik vind het belangrijk dat je als vereniging voor een bepaalde uitstraling gaat om 
zo serieus genomen te worden. Daarom vind ik het ook goed dat de vereniging daar geld in 
steekt. 
 
Bas: Je gooit als bestuurslid duizenden euro’s over de bank voor je vereniging, ik vind het 

terecht dat jullie het laten staan. 

Hannah: Ik vind het een goede zaak dat jullie de serieuzere commissies nu meer hebben 

gespaard, dat is een goede ontwikkeling. 

Jona: Die zwarte stoel daarachter is die vrij? 

Marwa: Ja. 
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Jona: Jeej.  

Date: Het is misschien wat moeilijk te lezen, maar dan wil ik nu de functieverdeling 

bespreken. 

Er wordt gelachen om de kleine lettertjes op de powerpointsheet. 

Date: De verdeling is nagenoeg hetzelfde ten opzichte van juni, maar bij mijn taken staat nu 

ook het SAC. Bij Richard is ook de stagevoorlichting toegevoegd. Zijn er voor de rest vragen 

over het beleidsplan? 

Wouter L.F.: Ik zie goede plannen bij onderwijs, maar ik mis hoe je jullie activiteiten willen 

gaan verhouden tot die van de Opleidingscommissie. Ga door met de platforms, maar betrek 

expliciet de opleidingscommissies en organen erbij. 

Date: In het plan staat dat we de uitkomsten willen overdragen aan die organen. Zij kunnen 

binnen het Departement met onze gegevens potten breken. 

Wouter L.F.: Zorg dat leden van die organen aanwezig zijn bij jullie bijeenkomsten! 

Manon: Ik ben het daarmee eens, jullie moeten niet alleen jullie uitkomsten overdragen maar 

dit samen met de opleidingscommissie aanpakken. Ik vind het wel goed dat jullie 

bijvoorbeeld met scripties aan de slag gaan. Doe dit ook samen met de OC. 

Joost L.B.: Jullie hebben goede aanpassingen gedaan. Echter, ik vind het jammer dat jullie 

deze aanpassingen vooral alleen vanavond noemen en dat ze niet terugkomen in het 

beleidsplan zelf. Nog steeds vind ik het ook jammer dat veel punten, waarover we 

gediscussieerd hebben, hetzelfde zijn gebleven. Niemand heeft zin in veel discussies, maar 

een discussie die ik wel wil terugbrengen is waarom de Commissaris Extern bij de 

vergaderingen van de Acquisitiecommissie zit. 

Date: Zij zal inderdaad bij de vergaderingen zitten en in samenspraak met de commissie de 

bestaande contracten doorlichten. De Extern ligt de commissie in over de actuele gang van 

zaken en voor de commissie relevante ontwikkelingen en vraagt de commissie om hiermee 

aan de slag te gaan. 

Joost L.B.: Acquisitie wordt dus een taak van het bestuur? 

Date: Ja, hoe bedoel je? 

Joost L.B.: Jammer dat de commissie zo weinig ruimte krijgt om zich te ontwikkelen 

Date: Juist wel, ze kunnen zelf uiteraard aan de slag met nieuwe contracten en nieuwe 

initiatieven indienen. 

Joost L.B.: Dan nog een praktische bezwaar, de extern heeft er hierdoor weer een extra 

wekelijkse vergadering bij. Hoe gaat Myrthe dit overleven? 

Date: Daarom hebben wij het SVO overgeheveld naar mij, zo heeft Myrthe meer tijd voor 

andere zaken. 

Joost L.B.: Ik vind het niet heel handig. 
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Bram: Ik heb een vraag over de thematische stuurgroep. Het is een leuk idee om met thema’s 

te werken, maar blijven de traditionele commissierondjes? 

Date: Als er een thema is, is het wel de bedoeling dat we alle commissies afgaan.  Naast het 

‘rondje’ willen we dan een thema, zoals het opstarten van een commissie, bespreken waar 

mensen dan zelf kunnen bijdragen als ze dat willen. 

Bram: Dit wordt ook op voorzittersoverleg gedaan. 

Date: Ja. 

Bram: Zou dit dan een uitbreiding daarop zijn? 

Date: Nee, dit moet je los van elkaar zien. Voorzittersoverleg is ook vooral voor evaluatie. 

Bas: Heb je enig idee wat jullie wel of niet door het bonusbudget laten gaan? Welk deel 

hebben jullie gereserveerd voor commissies of voor individuen? 

Date: We hebben geen beperking van hoeveel geld je aan kan vragen, al is het natuurlijk niet 

te bedoeling dat een commissie gelijk de helft van het geld aanvraagt. 

Bas: Maar er dus ook  geen grens tussen hoeveel leden en hoeveel commissies kunnen 

aanvragen? 

Date: Nee. 

Bas: Zou dit wel doen. Ik vind het hele bonusbudget overigens een slecht idee. 

Joost L.B.: Waar we het op de vorige ALV over gehad hebben zijn de commissie 

inschrijvingen en het tweede inschrijfmoment. Een voorstel was dat naast eerstejaars ook 

niet actieve tweede- en derdejaars een beschermde status bij de inschrijving zouden kunnen 

krijgen. Is hier over nagedacht? 

Date: Dit doen we niet, tweede- en derdejaars krijgen geen beschermde status. Wel krijgen 

ze met het tweede inschrijfmoment een tweede kans. 

Joost L.B.: Wat als er geen plekken vrijkomen? 

Date: Dan is dat jammer, dit hebben we vorige keer ook besproken. 

PJ: Wat is hier de redenatie achter? 

Date: Dat de eerstejaars bij de vereniging betrokken worden. Tweedejaars hebben al kans 

gehad en kunnen zich al in de zomer in te schrijven. 

Jeffrey: Date, ik wil een wat breder punt maken en ik hoop dat je uitvoerig reageert. Ik vind 

niks uit het plan heel erg aanstootgevend, maar daarnaast vind ik ook dat dit het moment is 

dat je mensen gaat trekken om te stemmen op jullie. Als je je beleidsplan, dat een soort 

partijprogramma is, presenteert alsof je het wel prima vindt maar niet echt fanatiek bent,  

dan ga ik niet met een fijn gevoel naar de stembus. Ik mis het gevoel van ‘ja dit is de partij 

waar we op gaan stemmen!’ Zelfs al is dit een eenpartijstelsel, ik wil wel dat gevoel hebben 

Wat hoop je nu eigenlijk aan het einde van het jaar te bereiken? 
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Date: Zoals je al zei dit is een eenpartijstelsel, dus inderdaad heb je weinig anders te 

stemmen. Maar wij willen dit jaar echt veel gaan bereiken. Met het bonusbudget willen we 

meer mensen betrekken bij deze vereniging, ook die niet actieve tweedejaars. Met de nieuwe 

stuurgroepen willen we een breder publiek naar deze meetings trekken. Samen met jullie 

willen we denken over onderwijs, om onze stem te kunnen laten horen in het Departement. 

Alleen als wij als studenten onze stem laten horen kunnen wij de discussie winnen. 

Daarnaast willen we een betere arbeidsmarktoriëntatie door een intensiever overleg op te 

zetten. Hier kunnen grotere projecten uitkomen.  

Jeffrey: Ja, dit is fijn! Ik zou trouwens ook niet zeggen ‘de vorige keer zeiden we dit of dat’ als 

je terugverwijst naar de vorige ALV. Eerstejaars snappen er dan niks van. Als je steeds 

terugverwijst naar de vorige ALV kun je hun nooit echt bij de vereniging betrekken. Ook 

actievere leden kunnen niet altijd komen dus voor hen is het ook fijn als er meer toelichting 

is. Ik was er ook niet vorige keer omdat ik op kamp was met VMBO’ers. Dan denk ik nu toch, 

ik voel me niet echt erbij betrokken. 

Michiel: Lees de notulen! 

Jeffrey: Ik vind dit niet genoeg.  

Joost V.: Het gaat al jaren op deze manier. In september wordt vaak gerefereerd naar juni.  

Jorrit: Geen reden om dat niet te veranderen. 

Jeffrey: Dit is het eerste moment dat ik ze als kandidaatsbestuur zie en als ze dan zeggen ‘ik 

heb dit al in juni gezegd’ dan weet ik niet waar ze het over hebben. Notulen lezen is dan niet 

afdoende dus dat argument vind ik sowieso niet kloppen. 

Date: Ik weet niet of iedereen er blij van wordt als we het hele beleidsplan nog een keer gaan 

behandelen. 

Ivo: Ik heb dit ook een beetje. Het ligt wel deels aan mij, aangezien ik me niet goed heb 

ingelezen. Dit is dan ook zeker geen aanval. Niet alles hoeft herhaald te worden, maar een 

beetje toelichting is fijn.  

Castor: Ik wil me hierbij aansluiten, lees het beleidsplan als je mee wilt doen met de 

discussie. Maar alle veranderingen die Date net mondeling aanstipte stonden niet duidelijk 

in het beleidsplan. Dit was misschien Jeffreys probleem. 

Date: De punten die ik net mondeling aanstipte, zijn de uitwerking en verheldering van het 

plan.  

Joost L.B.: Een praktische vraag en een opmerking. Hebben jullie nagedacht wat jullie gaan 

doen met de sponsorinkomsten?  Jullie hebben nog steeds vooral de focus op het financiële 

en bezuinigen enzovoort, maar vertellen niet wat jullie met dat geld willen doen. Als jullie zo 

zuinig doen vrees ik oprecht dat er in juni nog 3000 euro overblijft. Wat doe je met het geld?  

Date: Dat staat op de begroting, we vullen de gaten op de begroting. Wat er daarna 

binnenkomt zou bij bonusbudget kunnen komen en ik hoop je te zien in juni om dat laatste 

na te kijken. 
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Manon: Hebben jullie nagedacht over het SAC? 

Date: We gaan dit nieuwe plan inderdaad uitvoeren, de uitnodigingsmail gaat binnenkort 

eruit. Ik hoop op dertig aanmeldingen. Lex heeft een mooi bestand gemaakt waarin we de 

punten bij kunnen houden. In de loop van het jaar kijken we hoeveel werklast dit oplevert. 

Op de vorige ALV hebben we het erover gehad om het SAC ook te introduceren in de rest van 

Nederland, dit is pas handig als het geen pilot meer is. Daarnaast willen we ook nog 

evalueren of leden alleen naar activiteiten komen om SAC-punten te scoren.  

Jona: Dat ga je ze vragen? 

Date: Ja. 

Willemijn: Als je voor je commissie sponsoring wil moet dat via de Acquisitiecommissie doen 

of kan je het zelf regelen? 

Date: Gaat in principe via de Acquisitiecommissie. Als je een idee voor sponsoring hebt kan 

je dit doorspelen aan de commissie.  

Manon: Ik vroeg me af. We hebben al gehoord dat Studio Plakband problemen oplevert.  Er 

staan veel goede toevoegingen aan de site in het plan, maar hebben jullie al nagedacht over 

hoe jullie Plakband gaan benaderen? 

Date:. Als zij niet reageren is dat best een groot probleem voor ons. We gaan hier dus al snel 

mee aan de slag  

Yvonne: Een nieuwe pagina openen kan sowieso wel en achter het alummniportaal moeten 

ook nog zaken aangepast kunnen worden. Wij zochten contact voor andere zaken. Rianne 

Paap was ook moeilijk bereikbaar, maar zij kent die mensen persoonlijk. Via haar kan je het 

dus ook spelen. Hier moeten we wel uitkomen. 

Manon: Maar wat is het 90ste van plan? 

Date: We hebben drie gratis aanpassingen voor de website tegoed, dus hier moeten we in 

eerste instantie achteraan gaan. Contact met de studio is eerst nodig. Als ze niet reageren 

zullen we inderdaad naar Groningen moeten gaan om ze op te zoeken. Dat zou het uiterste 

middel zijn. Zijn er geen vragen meer? 

8) Verkiezing 90ste bestuur 

 

Yvonne: Dan gaan we nu over tot de stemming. Wil iedereen die machtigingen heeft deze bij 

ons inleveren? Dan is het, nadat iedereen gestemd heeft, pauze.  

 

Lars op de Laak stemt voor zichzelf en Matthijs Blatter  

Bram Benthem stemt voor zichzelf en Juul Kersemakers 

Michiel Lemmers stemt voor zichzelf, Anne van Wijk en Giel-Jan Koek 

Irene Schakelaar stemt voor zichzelf en Felix Zielinski 

 

 

---PAUZE--- 
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9) Uitslag Stemming evt. Benoeming 90ste bestuur 

 

Yvonne: Met 39 stemmen voor, 20 onthoudingen en 7 stemmen tegen hebben wij een nieuw 

bestuur!  

 

Er wordt geapplaudisseerd  

 

Yvonne: Nu ga ik van mijn laatste momenten met het lint gebruik maken om mijn lieve 

bestuursgenoten te bedanken. Inmiddels bijna twee jaar geleden zaten Juul en ik bij elkaar in 

de Ontdekking omdat we toch eigenlijk wel graag samen bestuur zouden willen gaan doen. 

Stap één was op dat moment het bij elkaar zoeken van een aantal leuke bestuursgenootjes. 

We zijn toen maar gewoon begonnen met mensen vragen en dat pakte al snel goed uit. Na de 

Diesweek kwamen we met z’n zessen bij elkaar in de Hema om Mart als laatste officieel bij 

ons groepje te halen. We besloten het hierna nog even geheim te houden, zodat Mart het 

eerst met Peter en zijn ouders kon bespreken. Het geheim sneuvelde echter een paar dagen 

later al toen Mart voortdurend door de Stadsgenoot riep ‘89!!!!!’ Daarna kon Mart toch niet 

meer terug, dus konden we het wel alvast gaan vieren.  

Dat vieren moest gebeuren op de manier waarop wij dit jaar alles gevierd hebben: met heel 

veel drank. We kwamen op een woensdag bijeen in de keuken van Lex om het glas te heffen. 

En als ik terug denk aan deze avond herinner ik me vooral een citaat van Hans “Als ik al 

drink, drink ik alleen maar bier, geen wijn en geen sterk dus”. Op borrel na de wissel-ALV 

heb je al van deze regel af moeten zien. Een jaar later heb je zelfs het wereldrecord ‘Long 

Island Ice tea drinken’ verbroken in Warschau en heb ik je met een fles Vodka gemixt met 

water door Krakau zien gaan. Ook herinner ik me een filmpje van dezelfde avond waarop 

Juul en ik wilden dat Wouter zijn borsthaar zou laten zien aan de camera en Wouter hier heel 

verlegen en zelfs en beetje preuts op reageerde. Zo kennen we hem inmiddels allemaal niet 

meer natuurlijk. Wouter laat z’n borsthaar tegenwoordig zien aan iedereen die er maar naar 

wil kijken. 

Dat we dus veel meegemaakt hebben in een jaar is een behoorlijk understatement en het 

was daarom behoorlijk kiezen wat ik vanavond allemaal wilde vertellen. Allereerst waren er 

alle constitutieborrels die we samen bezocht hebben. Met als meest memorabele avonden de 

constitutieborrel van VUGS gevolgd door het EGEA wisselfeest. Op dat feest hebben we niet 

alleen lekker met andere besturen geïntegreerd, maar ook gestruggled met zwaartekracht en 

wat al niet. Het moment dat je op een feest staat en ‘Cowboys en Indianen’ uit de speakers 

komt, weet je dat Mart een manier gevonden heeft om achter de draaitafels te komen.  

Daarnaast was er een avond die ik alleen ken van de verhalen, maar die verhalen zijn zo vaak 

verteld dat het inmiddels voelt alsof ik er ook bij was. Het ketchupincident bij Proton is nog 

steeds zichtbaar op het lint van de Commissaris onderwijs. En hoewel we eigenlijk nooit echt 

fanatieke brassers waren, hebben jullie daar toch flink gestreden die avond. 
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Het wordt even wennen zonder onze vaste bestuursvergaderingen nu. Standaard elke 

maandag vergaderen met verschillende culinaire hoogstandjes zoals couscous uit een 

afwasteil of pizza Selena. Samen overal ‘Wrecking ball’ ten gehore brengen en onze bizarre 

hoeveelheid inside jokes verkondigen. Ik wil nu nog even over iedereen apart iets vertellen 

en ik begin voor de verandering gewoon eens bij Juul, want je was tijdens vergaderingen 

altijd de laatste die mocht vertellen wat ie deze week gedaan had. 

Lieve Juul, jij hebt me dit jaar keer op keer verbaasd. En ik heb vaak tegen de rest gezegd dat 

je net een robot bent. Je werkt altijd zo hard, ik heb meestal geen idee waar je de energie 

vandaan haalt. Je rode boekje lag altijd op tafel en je maakte overal lijstjes van. Dat je zo 

gestructureerd en perfectionistisch bent was goed te zien in Berlijn. De hele reis was tot in 

de puntjes georganiseerd en alles ging goed. Zelfs Lars Behrisch kwam naar me toe omdat hij 

zo onder de indruk was van je strakke organisatie en als de man van de Duitse punctualiteit 

dat over je zegt, dan betekent dat wat. Niet alleen in je bestuurstaken was je onuitputtelijk, 

ook op de dansvloer was je altijd de baas. Als ik om 4:00 uur bezweet en moe naar huis ging, 

liet ik je meestal maar achter in de Poema. Want jij wilde nog dansen. Tegen de 

ongemakkelijke groepjes bètajongens die al de hele avond om je heen aan het draaien waren 

zei je gewoon kssst ksstt en dan gingen ze wel weg. Wat vond ik het fijn om een meisje bij me 

te hebben in het bestuur, met jou kon ik lekker praten over kleren, galajurken, mannen, 

wenkbrauwen epileren en lekker roddelen. En we konden indien nodig altijd van schoenen 

wisselen.  

Mart, jij hebt je jarenlange Bruna ervaring zeker laten zien dit jaar. Met katjes en foto’s van 

Veerle wist je de boekverkoop een boost te geven. Met hulpje Floris heb je alle boekenfonds 

boeken gestickerd, waardoor je een heus winkeltje voor jezelf hebt gemaakt. De 

seizoensgebonden activiteiten, zo als we ze zelf graag noemen, waren altijd geslaagd. 

Bubbels en de loterij voor Support Your Locals op de kerstmarkt, de roze paardjes van 

sinterklaas, je hebt je stempel er goed op gedrukt. Ook was je altijd goed te horen. Het is je 

schijnbaar zelfs gelukt is om Maaike en Arthur wakker te schreeuwen toen we bij de Oude 

Dikke Dries waren. En de ouders van Juul heb je wakker letterlijk geknord na de SGN dag. 

Daarnaast ben je ook de bedenker van de meeste bijnamen, Alexia de la Renza, Keira 

Knightly, Yo to the Von, ze komen allemaal uit jouw brein. 

Lex, sexylexy, de man van het onderwijs. Jij hebt je het hele jaar ingezet voor de kwaliteit van 

onze opleiding. Met al je ideeën voor het tutoraat heb je Saskia en Leen flink geholpen. 

Besturen lang na ons zullen jou nog altijd dankbaar zijn, ondanks dat ze dat zelf dan 

misschien niet weten. Ook heb je  bij de SVR keihard gewerkt voor het behoud van de 

bestuursbeurzen. Maar ook binnen de UHSK heb je heel veel betekend, niet alleen op het 

gebied van onderwijs, ook het schoonmaakrooster van de kamer was van jou en je was chef 

dassen strikken. Jij denkt altijd alles tot in de puntjes uit en dat is aan het eindresultaat van 

je werk altijd af te zien. Tijdens vergaderingen waren wij altijd al lekker aan het afronden als 

jij nog altijd een heel klein dingetje had, die nooit echt heel klein waren.  

Wouter, ons woutje, de man van het geld. Honderden declaratieformulieren zijn door jou 

verwerkt. En als ik net naar die begroting van je keek, dan kunnen we volgens mij wel stellen 

dat je het uitstekend gedaan hebt. Maar naast je penningmeesterschap was je ook altijd de 

vrolijke en nuchtere toon in onze vergaderingen. Je stuurde je altijd de meest sentimentele 

en lieve appjes in de groep ’s nachts. Afgelopen nacht was het weer raak, dat was toch altijd 
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leuk wakker worden voor de rest van ons. Al waren niet alle appjes lief, heel vaak was het 

ook gewoon alleen ‘Pakaaaw’. Regelmatig lagen we voor de borrel op je bank oude 

afleveringen van ‘How I Met Your Mother’ te kijken en probeerde ik je een avondje 

vegetarisch te laten eten. Dat lukte niet. Heel veel avg’tjes met twee vegaburgers en twee 

gewone burgers. Ook zijn we samen lekker dronken geworden tijdens de Dies van de 

universiteit en mocht ik zelfs een keertje met je mee naar PSV. Samen met jou heb ik uren 

gepraat toen je verliefd werd op Mel, maar je stond ook klaar met een mega chocoladereep 

toen ik liefdesverdriet had. Waarvoor nogmaals bedankt. 

Hans, Mega Schwanz, MC Goldilocks. Hoeveel kilometers aan notulen zouden er inmiddels 

door jou getypt zijn?  Vooral tijdens ALV’s wilde het wel eens oplopen tot 28 pagina’s. Maar 

gelukkig is secretaris zijn nog meer dan alleen notuleren, je mocht ook een jaar de baas zijn 

over het archief en heb je menig mooi stukje geschreven voor verschillende doelen. Met als 

hoogtepunt het sinterklaasgedicht voor ridder Wouter die op queeste ging. Daarnaast was je 

ook verantwoordelijk voor de EJR. Ik weet niet hoe, maar daar is het je gelukt om een soort 

vreemde cultus rond jezelf en luiaards te creëren. Je wist van die hele grote groep een 

daadwerkelijk functionerende commissie te maken. Vooral in het begin van het jaar hebben 

wij veel uren met z’n tweeën aan de bar gehangen. De ene keer was jij dronken en je fiets 

kwijt, de andere keer was ik dronken en moest je me tot de voordeur naar huis brengen. We 

wisten het in ieder geval wel zo af te wisselen dat we uiteindelijk altijd wel veilig thuis zijn 

gekomen.  

Van die allereerste avond in Lex’ keuken tot ons weekendje in Andijk, ik vond het fantastisch 

om dit jaar met jullie te mogen delen. We hebben al vaak over het centennium gefantaseerd, 

met name in de Argus. Of we over tien jaar nou een band zijn of Lex en ik samenwonen met 

een boel katten. Of Juul nu gaat promoveren of fulltime huismoeder wordt, ik hoop dat we in 

ieder geval over iets meer dan tien jaar samen heel erg dronken kunnen worden en nog 

steeds kunnen lachen om alle mooie herinneringen van dit jaar. 

Samenvattend over dit jaar: We hebben gefeest, gedronken, gehuild, geknuffeld, gesnauwd, 

gekotst, voor elkaar gezorgd, zijn boos op elkaar geweest, Boven alles hebben we altijd heel 

erg veel gelachen. Ik ben heel trots op al jullie harde werk. Lieve schatten, heel erg bedankt 

voor het prachtige jaar. Ik ga jullie ontzettend missen.  

Hans: Lieve Yvonne, voor mij begon dit bestuursjaar anderhalf jaar geleden toen ik in het K-

Sjot gevraagd werd of ik samen met jullie een bestuur wilde vormen. Die avond deed je iets 

wat je nooit meer hebt gedaan en nooit meer zal doen. Je bood me alcoholvrij bier aan. Sinds 

die tijd hebben wij jou allemaal in korte tijd heel goed leren kennen. En we hebben je leren 

kennen als een lieve, fanatieke Brabantse meid met een flinke appetijt voor feest en 

gezelligheid. Je hebt dit jaar je Feestcommissie achtergrond niet verloochend en meestal 

deed jij het licht uit. Van de Erasmusfeestjes in Krakau, waar ze een half uur deed over het 

oversteken van het centrale plein, tot uiteindelijk het Gras van de Buren afgelopen maandag. 

Ik kan me menig avond herinneren dat we samen uiteindelijk met z’n tweeën tot diep in de 

nacht bij de Stadsgenoot zaten. Deze avonden zal ik koesteren, vooral door de goede 

gesprekken die we toen hadden. Altijd was je in voor een goed gesprek, soms ook 

therapeutisch, soms voor de gezelligheid. Die nachtelijke gezelligheid wist je, mits niet brak, 

ook overdag te brengen. Natuurlijk op de stuurgroepen maar ook gewoon op de activiteiten. 

In het begin was het nog even wennen als voorzitter, maar uiteindelijk zat die rol je als 
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gegoten. Het hele jaar door heb je de ene na de andere speech uit de mauw geschut en op alle 

constitutieborrels de UHSK erg prominent vertegenwoordigd. ‘vo voor de preses dus. Ook als 

wij allemaal ze niet meer op een rijtje hadden was je een leidend licht, bijvoorbeeld voor het 

zwembadfeest. Andere momenten had jij wat ondersteuning nodig, zoals op de wisseldag, 

toen je de oorlogsjaren van de UHSK samenvatte met: ‘Es war krieg’. Anyway, tijdens de 

bestuursvergaderingen hebben we veel discussies gehad over de koers van de vereniging, 

maar jij wist de discussies in goede banen te leiden waardoor iedereen altijd zijn mening kon 

geven en we samen tot beslissingen konden komen. Zoals ik al zei, je bent ook heel fanatiek. 

Als er iets gebeurde wat je niet zinde dan ging je hier achteraan en liet je je stem horen, ook 

namens de UHSK. Deze gedrevenheid is ons goed van pas gekomen door het jaar heen. Je 

stond altijd voor je mening en dat waardeerde ik erg.  

Yvonne, ik en de rest van het bestuur vonden het fantastisch om dit jaar met jou te delen. We 

hebben veel mooie herinneringen gemaakt samen en het was echt, om in mijn eigen 

vocabulaire te blijven, episch. Ik hoop dat jij er ook zo over denkt. We hebben met zijn zessen 

hoogte- en dieptepunten beleefd, maar zijn er altijd weer bovenop gekomen, dankzij elkaar. 

Daarom willen wij ook jou bedanken voor de schitterende tijden, hilarische dronken quotes, 

je leiderschap en fanatisme en Brabantse gezelligheid. In de toekomst zullen we nog 

proosten op dit prachtige jaar. Dankjewel! 

 

10)  Décharge 89ste bestuur 

 

Yvonne: Dan is nu het moment gekomen. Middels de volgende hamerslag dechargeer, ik, 

Yvonne van Laarhoven, als voorzitter en installeer ik tegelijkertijd Date Pijlman als 

voorzitter van de UHSK.  

 

Er wordt geapplaudisseerd 

 

[Op dit moment neemt h.t. voorzitter Date Pijlman het woord over] 

 

Date: Middels de volgende hamerslag dechargeer ik Hans Meulendijks als secretaris en 

installeer ik tegelijkertijd Floris de Hart als secretaris van de UHSK.  

 

Er wordt geapplaudisseerd 

 

[Op dit punt neemt h.t. secretaris Floris de Hart de notulen over] 

 

Date: Middels de volgende hamerslag dechargeer ik Wouter Keeris als penningmeester en 

installeer ik tegelijkertijd Marwa Gohar Elanany als penningmeester van de UHSK.  

 

Er wordt geapplaudisseerd 

 

Date: Middels de volgende hamerslag dechargeer ik Lex van Rens als Commissaris Onderwijs 

en installeer ik tegelijkertijd Richard Kempen als Commissaris Onderwijs van de UHSK.  

 

Er wordt geapplaudisseerd 
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Date: Middels de volgende hamerslag dechargeer ik Mart Teunissen als Commissaris Intern 

en installeer ik tegelijkertijd Felix Bosch als Commissaris Intern van de UHSK.  

 

Er wordt geapplaudisseerd 

 

Date: Middels de volgende hamerslag dechargeer ik Juul Dresen als Commissaris Extern en 

installeer ik tegelijkertijd Myrthe van Niekerk als Commissaris Extern van de UHSK.  

 

Er wordt geapplaudisseerd 

 

11)  Benoeming van de senaat en kascommissie 

 

Date:  Dan gaan we verder met het benoemen van de senaat. Voor de senaat van 2015-2016 

kandideren Michiel Lemmers, Wouter Le Febre, Bas Lans, Manon van de Schootbrugge, 

Yvonne van Laarhoven, Wouter Keeris en Lex van Rens zich. 

 

Nick: In het Huishoudelijk Reglement staat dat de kandidaatslijst voor de senaat tenminste 

vijf werkdagen voor de ALV bekend gemaakt dient te worden. Dat is dit keer niet gebeurd.  

 

Hans: Sorry, dat is mijn fout. 

 

Date: Heeft iemand er bezwaar tegen om toch door te gaan met de benoeming? 

 

Niemand heeft bezwaar 

 

Date: Heeft iemand bezwaar tegen verkiezing? Nee. Dan dechargeer ik met de volgende 
hamerslag de senaat van 2014-2015 en installeer ik tegelijkertijd de senaat van 2015-2016. 
 
Er wordt geapplaudisseerd 

 

Date: Voor de kandidatenlijst van de kascommissie geldt hetzelfde als bij de senaat. Heeft 

iemand hier bezwaar tegen? 

 

Niemand heeft bezwaar 

 

Date: Voor de kascommissie 2015-2016 hebben Bas Lans, Wouter Keeris en Lars op de Laak 

zich gekandideerd. Iemand bezwaar tegen benoeming? Nee. Dan dechargeer ik met de 

volgende hamerslag de kascommissie van 2014-2015 en installeer ik tegelijkertijd de 

kascommissie van 2015-2016. 

 

12)  W.v.t.t.k 

Date: We hebben geen w.v.t.t.k., dus door naar de rondvraag. 

 

13)  Rondvraag 

Bram: Komt er bittergarnituur op de borrel? 
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Date: Nee, maar we zullen er over nadenken. 
 

Yvonne: Ja! Dit is het moment om jullie iets aan te bieden. Wij hebben geprobeerd om een 
nieuwe trend te starten met gezond voedsel op de kamer. We hopen dat jullie dit door zullen 
zetten. Ons cadeau is hiervoor bedoeld. 
 
Het 89ste bestuur biedt een fruitschaal als cadeau aan 

 
Date: Kan je uitleggen wat de spreuk betekent? 

 
Wouter: Het is Latijn en betekent: ‘Ik haal zes bier, maar betaal er maar vier.’ 

 
Arthur: Ja! Twee jaar geleden zijn er een aantal van die mensen die er al heel lang zijn, 
verdwenen. Vandaag is weer een dag dat er mensen zijn die na een tijdje verdwijnen. Dit is 
zojuist gebeurd. Ik had natuurlijk hiervoor wel een fanfare verwacht! Joost Vinke en anderen 
stoppen. Bij dezen wil ik hen bedanken voor alle medewerking afgelopen jaren. Het is tijd 
voor een nieuwe generatie. Ik vind het mooi om te zien hoe het 89ste bestuur een mooie 
vriendengroep is geworden. Ik wens het 90ste veel succes. Ik kom vast nog een keer terug, 
maar zal mijn nutteloze opmerkingen en desinformatie dan voor me houden.  
 
Marwa: Ik sta straks bij uitgang met muntjes voor een drankje! 
 

14)  Afsluiting 

 
Date sluit de vergadering om 20:47. 
 


